
Protokół Nr 9/06 
z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Spraw Społecznych Rady Miejskiej 

w dniu 22 czerwca 2006 roku 
 

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce posiedzenia: Zarząd Obiektów Sportowych i Komunalnych w Białogardzie 
 
Tematyka posiedzenia: 
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Informacja na temat udzielanych stypendiów. 
3. Zapoznanie się z kandydatami do nagród dla uczniów za osiągnięcia w nauce i sporcie za 

rok szkolny 2005/2006. 
4. Informacja na temat egzaminów zewnętrznych w szkołach podstawowych i gimnazjach. 
5. Informacja na temat organizacji wypoczynku letniego. 

- przedstawia: Marta Słowińska, Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu, 
6. Informacja na temat imprez organizowanych w okresie wakacji. 

- przedstawiają: Dariusz Florek, Dyrektor Biblioteki, 
- Krzysztof Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu. 

7. Zapoznanie się ze stanem obiektów sportowych  i rekreacyjnych w mieście – ZOSiK. 
- przedstawia: Henryk Kraczkowski, Dyrektor ZOSiK 

8. Sprawy różne. 
9. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1 

Posiedzenie o godz.1630  „otworzył”  przewodniczący Komisji, Janusz Turnik. Komisja 
przyjęła protokół z poprzedniego posiedzenia. 
Komisja przegłosowała przedstawiony porządek :  
za – 5, przeciw – 0, wstrzymało się – 3. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
L. Wojcinowicz – pytał, czy dzisiaj na Komisji będzie gospodarz obiektu? 
B. Kaźmierczak – poinformował, że Dyrektor jest na szkoleniu Pełnomocników 

Przeciwdziałania Alkoholizmowi. 
H. Lipnicki – pytał, dlaczego Dyrektor Biblioteki też jest nieobecny? 
Gł. Księgowa Biblioteki – wyjaśniła, że pełni zastępstwo, gdyż Dyrektora żona jest w szpitalu. 
 
Ad 2 

Informację na temat udzielanych stypendiów przedstawiła M.Słowińska (materiał w 
załączeniu). 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
H. Lipnicki – stwierdził, że kwota bazowa wynosi 42,80 zł ale nie ma informacji jaki ma być 

dochód w rodzinie? 
M. Słowińska – odpowiedziała, że maksymalny dochód to kwota 316 zł netto na członka 

rodziny. 
J. Turnik – pytał z czego wynikają tak zróżnicowane kwoty? 
M. Słowińska – odpowiedziała, że środki są na dany rok budżetowy a nie szkolny. Ważna jest 

maksymalna kwota dochodu 316 zł. Dajemy wszystkim jednakowo. Wojewoda przekazał 
dodatkowo środki dla 1200 osób, które rozdysponowano w ciągu 2 dni. Stypendia są 
udzielane na rok szkolny nie dłużej niż od września do czerwca. 
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Komisja przyjęła przedstawioną informację, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 3 

M.Słowińska zapoznała Komisję z kandydatami do nagród dla uczniów za osiągnięcia w 
nauce i sporcie za rok szkolny 2005/2006. 
 
Głos w dyskusji zabrali : 
 H.Lipnicki – stwierdził, że w informacji nie ma podanej wysokości nagród dla Państwowej 

Szkoły Muzycznej. 
M. Słowińska – przedstawiła wysokość nagród w poszczególnych szkołach: podstawowe – 3 

nagrody po 300 zł, PSM – 2 nagrody po 300 zł, gimnazja – 500 zł, 400 zł, 300 zł. Podstawą 
do przyznania uczniom nagród jest regulamin. 

 
Komisja przyjęła przedstawioną informację, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 4  

Informację na temat egzaminów zewnętrznych w szkołach podstawowych i gimnazjach 
przedstawiła M.Słowińska. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
D. Dudkiewicz – poruszył sprawę wzrastającego poziomu w zakresie nagród dla najlepszych 

uczniów. 
M. Słowińska – wyjaśniła, że w Gimnazjum Nr1 i 2 są wyniki powyżej średniej wojewódzkiej. 
H. Lipnicki – stwierdził, że średnia wojewódzka wynosi 24,8, natomiast w SP Nr 3 średnia 

wynosi 22,7, w SP Nr 5 – 24,14. Z powyższych danych wynika, że jesteśmy dwa kroki za 
średnią wojewódzką. Należy zastanowić się dlaczego jesteśmy poza średnią? 

M. Słowińska – poinformowała, że średnia wojewódzka w gimnazjach wynosi 31,3. 
Białogardzkie gimnazja w części humanistycznej lansują się na poziomie wojewódzkim, a 
w części matematycznej nieco niżej. 

D. Dudkiewicz – powiedział, że uważa się, iż idziemy w dobrym kierunku. 
J. Borkowski – zwrócił uwagę na nie dofinansowanie sporu. 
L. Wojcinowicz – stwierdził, że należy analizować statystyki w województwie. 
J. Turnik – nadmienił, że są wstępne statystyki i raporty. Kuratorzy nie zalecają opierania się 

wyłącznie na przedłożonych danych. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że na początku roku Kurator Oświaty przedstawia raport, który 

winien się znaleźć na Komisji Edukacji. 
J. Leszczyk – powiedział, że poziom nauczania analizujemy któryś rok, a w Szkole 

Podstawowej Nr 5 jest wyższy wynik. Radny pytał jakie to przyczyny? Radny uważa, że 
należy zaprosić dyrektorów szkół w tej sprawie np. we wrześniu.  

 
Komisja przyjęła przedstawioną informację, nie wnosząc uwag. 
 
Ad 5 

Informację na temat organizacji wypoczynku letniego przedstawia Marta Słowińska, Wydz. 
Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu, 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
H. Lipnicki – pytał o koszt całkowity organizacji wypoczynku – ile płaci Miasto, koszt 

dowozu, ubezpieczenie uczestników? Radny stwierdził, że TKKF składał ofertę podając 
całkowity koszt. Ponadto Radny pytał na ile zabezpieczą potrzeby Miasta 14 dniowe 
półkolonie i jaki są możliwości opieki i wypoczynku? 
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M. Słowińska – stwierdziła, że koszt ubezpieczenia wynosi 150-170 zł, natomiast koszt trzech 
wychowawców i kierownika kolonii 2.800 zł (4x700zł). Pozostałe koszty stanowią 
materiały biurowe oraz pomoce  do gier i zabaw.      

H. Lipnicki – powiedział, że z tego wychodzi 500 zł za osobę a to kwota wyższa niż 
proponował TKKF. 

M. Słowińska – stwierdziła, że nie było oferty TKKF. 
H. Lipnicki – powiedział, że TKKF nie był poinformowany, że Miasto zbiera oferty. TKKF 

złożył ofertę w konkursie ofert a nie był poinformowany o konkursie na wypoczynek. 
Kompetentne osoby nie zainteresowały się, czy oferta jest aktualna. 

M. Słowińska – pytała, gdzie TKKF proponował wypoczynek? 
H. Lipnicki – odpowiedział, że w Ustroniu Morskim w Ośrodku “ Tekila” 
L. Wojcinowicz – stwierdził, że dziwna jest procedura wyboru oferenta. Radny pytał w jaki 

sposób  szukano organizatora tego wypoczynku? 
Naczelnik Wydz. Edukacji – odpowiedział, że nie obligują nas przepisy ustawy o 

zamówieniach publicznych. Burmistrz może wybrać z wolnej ręki sprawdzony ośrodek. 
D. Dudkiewicz – powiedział, że generalnie Radni są do pilnowania publicznych pieniędzy. 

Generalnie kryterium jest cena, dlatego Radni mają prawo pytać dlaczego Burmistrz tak 
wybrał oraz czy będą zatrudniani mieszkańcy Białogardu? 

L. Wojcinowicz – stwierdził, że dalsza dyskusja jest zbędna i wnioskował o przedstawienie 
pełnego kompletu materiałów na następną Komisję. 

J. Turnik – potwierdziła, że na następnej Komisji zapoznamy się z tym szczegółowo. 
H. Lipnicki – powiedział, że ustawa nie zabrania do podania publicznej wiadomości, iż 

poszukuje się chętnych do organizacji wypoczynku. Radny pytał na ile kwota 11 tys. zł 
pokryje zapotrzebowanie organizacji półkolonii i zabaw połączonych z wypoczynkiem dla 
50 dzieci? 

Naczelnik Wydz. Edukacji – odpowiedział, że potrzeby zostaną prawie w 100 % 
zabezpieczone. Większość dzieci wyjeżdża poza Białogard. Kwota 11 zł jest określona 
przez pedagoga, który sporządził plan. 

J. Borkowski – pytał, czy można dać zniżkę dzieciom z rodzin patologicznych? 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że to środki dla dzieci najbiedniejszych. Wyboru ceny i firmy 

dokonuje się przez zapytanie ofertowe. Burmistrz na pewno wybrał ofertę z najniższą ceną. 
 
Komisja postanowiła, że zgłoszone uwagi zostaną wyjaśnione na kolejnym posiedzeniu. 
 
 
Ad 6 

Informację na temat imprez organizowanych w okresie wakacji przedstawili: Krzysztof 
Stobiecki, Naczelnik Wydz. Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu oraz Anna Adamowicz-
Komar, gł. Księgowa Biblioteki Miejskiej. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
 Naczelnik Wydz. Edukacji – dodał, że będzie scenariusz “Dni Białogardu”, który przedstawi 

na Sesji Rady. Ponadto odbędą się cykliczne imprezy, m.in. koncerty współfinansowane 
przez Powiat.  

H. Lipnicki – pytał się o termin imprez cyklicznych zapisanych w pkt. 3 informacji. 
Główna księgowa Biblioteki - odpowiedziała, że to pierwsza niedziela lipca o godz. 16.00 na 

Placu Wolności. 
Naczelnik Wydziału Edukacji – zaprosił Komisję na “Noc Sobótki” 24.06 br. o godz. 18.00, 

gdzie zaplanowano gry, konkursy, występ Anny Brzezińskiej, jazdę na koniu, pokazy 
rycerskie oraz występ zespołu Romów. 
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Ad 7 

Komisja zapoznanie się ze stanem obiektów sportowych  i rekreacyjnych ZOSiK, 
dokonując obchodu. 
 
 
Ad 8 

Radni nie zabrali głosów w sprawach różnych. 
 

Ad 9 
  Po wyczerpaniu tematyki o godz. 19.40  zakończono posiedzenie Komisji. 
Protokołowała: M.Zimmer 
 
 

Przewodniczący  Komisji  
 
         Janusz  Turnik 

 

 4


